

Payment Options for Students in China

If you are a Chinese student studying abroad, you and your family can now take advantage of convenient options to pay student fees in Chinese Yuan.

Western Union Business Solutions makes it easy for Chinese students and families to pay your institution in their local currency. With the WUSM Pay 24/7 platform, students make their payment locally either on-line or in person using the remittance option that works best for them.

HOW IT WORKS:

1



Student or parent initiates payment using the Western Union Business Solutions online platform.

2

Selects payment option:

Geoswift

Transfer funds online from Geoswift site using China UnionPay Online Payment.



ChinaPay

Transfers funds online from ChinaPay site with UnionPay bank card.



CITIC Bank

Transfers funds in person from a CITIC branch in Guangdong.



3



Western Union Business Solutions delivers funds to your Institution with student payment details.

For inquiries, contact us today

Toll Free: 1.800.223.9392

canadaeducation@westernunion.com

business.westernunion.ca/education



在華學生的 付款方式選擇

如果您是在海外就學的中國學生，您和您的家人現在可利用便利的方式，以人民幣支付學費。

Western Union Business Solution 讓中國學生及家人可輕鬆以本國貨幣支付學費。透過 WUSM Pay 24/7 平臺，學生們可以使用最適合他們的匯款選擇，以線上匯款或親自匯款的方式，在當地就完成支付。

操作說明：

1



學生或者家長透過 Western Union Business Solution 線上平臺啟動支付。

2

選擇支付方式：

Geoswift

使用中國銀聯線上支付在 Geoswift 網站線上轉帳。



中國銀聯

使用銀聯銀行卡在中國銀聯網站線上轉帳。



中信銀行

親自從中信銀行廣東分行轉帳。



3



Western Union Business Solution 會匯款給學校並附上學生的支付詳細資料。

如有問題，請隨時聯絡我們

免費電話： 1.800.223.9392

canadaeducation@westernunion.com

business.westernunion.ca/education

